

申請人近照



校方專用 請勿填寫	
DPRO	YLPSS Ref. No.

元朗公立中學
中一自行分配學位申請表
(於二零二二年九月入讀中一)

申請人資料									
英文姓名：					中文姓名：				
出生地點：					出生日期： 年 月 日				
性別：			年齡：		中學學位分配學生編號 (Student Reference No.)				
就讀小學名稱：									
父親姓名：					母親姓名：				
住址：									
通訊地址：									
父親聯絡電話：					母親聯絡電話：				
父親電郵地址：					母親電郵地址：				
操行									
五年級上學期：			五年級下學期：			六年級上學期：			
申請人就讀本校之兄弟									
姓名			入學年份			2021/22 年就讀班級			
申請人父母曾參與貴子弟學校所舉辦之活動 (2019/2021) (包括家教會興趣小組所舉辦之活動)									
年份		曾參與的活動項目名稱			學校		職責 (幹事、策劃者或參與者)		
20 / 20									
20 / 20									
20 / 20									
申請人父母是否願意參與本校舉辦的活動？									
<input type="checkbox"/> 不願意		<input type="checkbox"/> 願意		活動類型：					
申請人父母是否願意協助本校組織或帶領活動 / 興趣班 / 訓練班？									
<input type="checkbox"/> 不願意		<input type="checkbox"/> 願意		項目名稱：					
申請人父母是否願意參加家教會委員之競選？									
<input type="checkbox"/> 不願意		<input type="checkbox"/> 願意		請在適用的 <input type="checkbox"/> 格內加「✓」。					

小學五至六年級（31/12/2021 前）所獲獎項或證書

學術表現*（包括小五及小六校內成績及有關學術的活動和成就）

年份	項目	證明文件副本頁碼

非學術表現*（包括小五及小六課外活動、獎項和服務）

年份	項目	證明文件副本頁碼

（* 請按時間順序填寫）
如上列兩表不敷應用，請另附紙張書寫。

日期：_____

個人資料收集聲明

1. 上述提供的資料將用於中一自行分配學位申請的相關事宜。
2. 如有需要，本校會把收集所得的個人資料向教育局查詢核實。
3. 你和貴子弟務必提供完整的相關個人資料。如有缺漏，本校可能無法辦理貴子弟的入學申請。
4. 根據《個人資料(私隱)條例》(香港特別行政區法例第 486 章) 第 18 和 22 條，你可查詢及更改個人資料，惟必須以書面向校長提出要求。
5. 本申請表的資料會於派位結果公佈後六個月內銷毀。

Recent Photo
of Applicant



For Official Use Only
Do Not Write

DPRO

YLPSS
Ref. No.

Yuen Long Public Secondary School

Application Form for Secondary 1 Discretionary Places

(For Admission to S.1 in September 2022)

Applicant's Personal Particulars									
English Name :					Chinese Name :				
Place of Birth :					Date of Birth : / / (DD/MM/YYYY)				
Sex :		Age :			Student Reference Number				
Name of Primary School :									
Father's Name :					Mother's Name :				
Residential Address :									
Correspondence Address :									
Father's Contact No. :					Mother's Contact No. :				
Father's Email Add. :					Mother's Email Add.:				
Conduct									
1 st Term in P.5 :			2 nd Term in P.5 :			1 st Term in P.6 :			
Siblings Studying in our school									
Name			Year of Admission			Level of study in 2021/22			
Activities Participated Inside & Outside School by Applicant's Parents (2019/2021) (including activities organized by Parent-Teacher Association, or interest classes)									
Year	Name of Activities Participated				School		Role (committee member, planner or participant)		
20 / 20									
20 / 20									
20 / 20									
Are the applicant's parents willing to participate in activities run by our school?									
<input type="checkbox"/> unwilling <input type="checkbox"/> willing Type of Activity :									
Are the applicant's parents willing to assist our school in running activities or leading projects/ interest classes/ training?									
<input type="checkbox"/> unwilling <input type="checkbox"/> willing Type of Project :									
Are the applicant's parents willing to be the committee member of the Parent-Teacher Association?									
<input type="checkbox"/> unwilling <input type="checkbox"/> willing									
								Put a '√' in whichever <input type="checkbox"/> appropriate.	

Awards or Certificates Obtained in P.5 and P.6 (before 31/12/2021)

Academic Performance* (including school results as well as academic activities and achievements in P.5 and P.6)		
Year	Item	Page number of Copy of Certificate

Non-academic Performance* (including extra-curricular activities, awards and services in P.5 and P.6)		
Year	Item	Page number of Copy of Certificate

(*To be listed in chronological order)
 Please write on an attached sheet if the space in the tables is not enough.

Date : _____

Statement on Collection of Personal Information

1. All the information provided in this form is used for the application for S.1 discretionary places and related matters.
2. This school may disclose to the Education Bureau any information collected for verification purposes.
3. You and your child must provide all relevant personal information. Provision of incomplete information may render it impossible for your child’s application to be processed.
4. Under Articles 18 and 22 of Personal Information (Privacy) Ordinance (Chapter 486, HKSAR Ordinance), you are entitled to enquire about or amend your personal information in the form of a written request made to the Principal.
5. All information provided by you and your child will be destroyed six months after the release of the allocation of school places.